
Dagsorden 
Skolebestyrelsesmøde 
Dato: 18. juni Tid: 17:00-19:30  Sted: Personalerummet 

Mødeleder: Søren 

Referent: Asger og Teresa 

Deltagere tilstede: 
 Karoline, Rikke, Rose, Lindy, Sandra, Signe, Søren, Bill, Ida, Maria, Lone, Asger, 
Teresa og Dick 

Fraværende  
(afbud meldes til ledelsen): 

Louise,  

 

  
Emne 

(og ansvarlig) 

 
Mål og 

proces 

 
Hvad skal vi udrette? 

Drøftelser, orientering, 

refleksion, beslutninger 

 
 

Tid 

 

Beslutning 

og hvem 

gør hvad? 

 

1 

 
Godkendelse af 

dagsorden. 

Godkende og 

have eventuelle 

nye punkter på. 

  

5 

 

 
Referat: Godkendt 
 

 
 

2 

 
Nyt fra Elever, 
forældre og 
personale 

 

 
  

 

 
20 

 

 
Elevråd: Der har været møde ift. indretning af skoletorvet og brug af bordfodbold. Rose og Ida gennemgår ønsker. 
Elevrådet skal inddrages ift. hvordan vi passer på møblerne og bliver bedre til ikke at svine.  
 
Forældrene: Dialogmøde – der var flest indskolingsforældre. Hvad kan vi gøre for at fange udskolingsforældrene? 
Måske indskolingsforældrene har et større behov for at vide noget om deres barns skolegang? Snak om hvordan 
formen kunne være til næste møde. De tilbagemeldinger, som forældrene har været hørt, har været meget positive. 
Ros for åbenhed fra Dick på mødet.   
 
Ledelse:  
Ansættelser – 7 nye i alt.  
Fagfordeling og skemaer er ved at være helt færdige. 
Prøver – 9. årgang er næsten færdige. Vi kunne gøre det bedre skriftligt og læsning. Vi ligger meget højt på de 
mundtlige prøver. Vi er sikre på, at det er en stor hjælp, at eleverne er her i læseferien. Det har været skønt at sende 
eleverne afsted med masser af gode oplevelser fra de mundtlige prøver. 
Frikvarterer: Vi laver en indsats på frikvarter – pædagoger ude i pauserne og laver aktiviteter med eleverne.  
Tilsyn: Vi arbejder på et tilsyn om morgenen i indskolingsklasserne fra kl. 7.50. Snak om det.  
 
Medarbejdere:  
Personalet er virkelig i god trivsel. Alle hjælper alle. Der har været en rigtig god stemning omkring prøveperioden. VI 
skal næste skoleår arbejde med, hvordan vi passer bedre på vores ting. Vi oplever mange smartwatchs i indskoling.  



 

3 

 
Skolebestyrelses-
valg 
 
 

  
 Opfølgning på valgresultat 

 
 
 

5 

 

 
Der har været afholdt skolebestyrelsesvalg. 
 
5 pladser skulle besættes. 
 
Der er genvalg til Søren Esbensen og Signe Have Dinesen 
Til skolebestyrelsen er derudover valgt Astrid Valentin Thyme Andersen, Mads Benjamin Boll Waltoft og Camilla 
Blindbæk Jacobsen. 
Troels Friis Thomsen er 1. suppleant.  
 
Dick kontakter de, som meldte sig som interesserede i skolebestyrelsen, og hører om de vil være 2. suppleant.  

 

4 

 
Forældreråds-
folderen 

 
 
 

 
 
 Endelig godkendelse  

 
 

20 

 

Både folder og idebank til fællesaktiviteter ligger på hjemmesiden.  
Folder mangler billederne – de skal ligge på hjemmesiden og kræver derfor godkendelse.  
Forslag til, at Ernir 7a tager billeder, som vi kan vælge imellem eller høre om forældrene har billeder fra 
klasseaktiviteter.  

 

5 

 
 

Økonomi 

 

  
 
 Information – mulighed for 
spørgsmål 
 

 

10 

 

Ind- og udmeldinger – Meget lille 9. årgang (14 elever næste år) Mange vælger efterskole (8) 
Præsentation af økonomi. Færre penge end budget brug på specialklasseafregning. Skoledelen er i overskud og SFO i 
lille underskud.  
Spørgsmål: Hvad koster pengefri-kantine at etablere? Det har ikke kostet noget, da skærme kan genbruges.  

 

6 
 

Brugen af Aula 

  
 
Drøftelse af brugen og 
mængden af informationer 
 

 

20 

 

Kommunikationen på Aula 

Mængden af information er alt for høj. Der bliver sendt beskeder og opslag til flere end der er relevant.  

 

F.eks. er der information om skolebuskørsel til alle forældre – om de bruger bus eller ej. 

 

Grupper i Aula oprettes manuelt. Det foreslås, at Aulas grupper bliver opdateret årligt og der laves en liste over de 
grupper, skolen benytter sig af. 

 

Det fungerer godt med kontaktbog. 

 

Hvornår skal der bruges beskeder eller opslag? 

- Opslag  

- Beskeder  

 

Bruges der stadig huskeliste til lektier. 

- Umiddelbart ja – men det skal lige gentages for  

 

Vi aftaler, at der laves en:  

- Positivliste for beskeder 

- Positivliste for opslag 



- Oversigt over grupper, der vedligeholdes (og dermed også hvilke der lukkes) 

 

Derudover huskeliste og kontaktbog 

 

7 
Tilsyn med 

børnesyn/ 

børne- og 

ungepolitikken 

 

  
 
 Status på skolens interne 
arbejde med børnesynet 

 

10 

 

Dick fortæller om den foreløbige proces i arbejdet med at skabe et fælles børnesyn på skolen. 
 
Herunder Aarhus kommunes børne- og ungepolitik og skolens ledelsessyn med baggrund i selvbestemmelsesteorien. 

 

8 
Eventuelt 

   

5 

 

Forslag fra Søren om forældrene skal mødes 15 min før. for at drøfte om man ønsker noget til dagsorden. Dick 
foreslår at forældrene mødes 1 uge før dagsorden laves.  
 
Læsning på dagsorden til et fremtidigt møde. 
 
Skolebestyrelse til forældremøder i starten af året 

- Asger skriver ud med datoer – forældre er ”født” til at repræsentere på egen årgang. Asger skriver ud til 
skolebestyrelsen med datoer. 

 
Skolepatrulje – det drøftes, om det giver mening at have en skolepatrulje.  
I alt koster det 25.000 omregnet.  
Det aftales, at ledelsen afsøger om skolebestyrelsen skal høres. Hvis de skal høres, indkaldes til et kort teamsmøde for 
at få beslutningen til referat. 

 

9 
Fællesspisning 

og farvel til 

afgående 

medlemmer 

   

55 

 

  

  
 

 


